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گروه سیاســی - خاطره میرزا: صبح روز دوشــنبه، 
خبرگزاری میزان وابســته به قوه قضائیه از برداشــته شدن 
محدودیت فیزیکی مقابل منزل میرحسین موسوی، یکی از 
محصورین در خیابان پاستور خبر داد اما در عین حال اعلام 

کرد که اصل مراقبت از وی همچنان ادامه دارد.
بنا بر آنچه خبرگزاری میزان نوشــته »از ســال ۸۹ و به 
دلیــل ادامه یافتن اقداماتِ ضد امنیــت ملی و برهم زننده 
آرامش مردم که توســط برخی از سران فتنه ۸۸ و اطرافیان 
آن ها صورت می پذیرفت، شورای عالی امنیت ملی بر اساس 
مصوبه ای، برخی محدودیت هــا در خصوص رفت و آمد دو 
تن از آنها را اعمال کرد. این محدودیت ها در طول سال های 
گذشــته با روندی کاهنده ادامه داشت و مشخصا متناسب 
بــا رفتار های آن ها در میــزان رعایت نظم عمومی و آرامش 
جامعه، تنظیم می شد. در ماه های اخیر با اغماض نسبت به 
کارنامه ی این افــراد در فتنه ی ۸۸، محدودیت ها به حداقل 
رسیده بوده اســت. گزارش خبرنگار میزان حاکی است که 
صبح دوشــنبه محدودیت فیزیکی مقابل منزل یکی از این 
افراد در خیابان پاســتور تهران، رفع شد تا رفت و آمد برای 
همسایه ی او نیز تسهیل شــود. بنا بر شنیده های خبرنگار 
میزان، اصل مراقبت از فرد یاد شــده با هدف پیشگیری از 
هرگونه آســیب به وی یا اقدامات خلاف قانون از ســوی او، 

همچنان برقرار است.«
این خبر خبرگزاری میزان کــه ابتدا به عنوان خبر رفع 
محدودیت میرحسین موسوی و زهرا رهنورد در شبکه های 
اجتماعی منتشــر شده بود، با استقبال مواجه شد اما خیلی 
زود مشخص شد خبری از رفع حصر نیست بلکه صرفا مانع 
فیزیکی مقابل کوچه اختر، محل زندگی مهندس موســوی 
برداشــته شــده و در واقع کوچه اختر رفع حصر شــده، نه 

میرحسین موسوی!
حامیان دولت هم از این فرصت استفاده کرده و شروع به 
دستاوردسازی برای دولت کردند بطوریکه خبرگزاری دولت 
خبر رفع محدودیت فیزیکی مقابل خانه میرحسین موسوی 
را با روتیتر »رفع محدودیت فیزیکی یکی از ســران فتنه« 

و تیتر »کوچه »اختر« باز شــد ؛ شــعاری که روحانی داد و 
رئیسی عمل کرد«، منتشر کرد!

قربان بهزادیان نژاد مشــاور وقت میرحسین موسوی به 
ســایت دیده بان ایران گفت: »تا این لحظه هیچ تغییری به 
لحــاظ ماهوی در حصر و وضعیــت محصورین کوچه اختر 
ایجاد نشده اســت. فقط یک در اضافه آهنی را برداشته اند 
که به گفته خودشــان رفت و آمد همســایه ها به سر کوچه 
راحت بشود.حتی خبرگزاری قوه قضائیه هم گفته است که 

همچنان حفاظت ادامه دارد.«
حســین کروبی، فرزند مهدی کروبــی نیز در واکنش به 
انتشــار خبر حذف محدودیت فیزیکی مهندس میرحسین 
موســوی به خبرگار دیده بان ایران گفت: ایــن اقدام اصلًا 
اقدام مهمی نیســت و من تعجب می کنم که چطور برخی 
رسانه های انقلابی برداشتن درب یک کوچه را دستاورد تلقی 
می کنند. حسین کروبی در ادامه با اشاره به این موضوع که 

»برادشتن درب یک کوچه اصلًا اتفاق خاصی نیست« اضافه 
کرد: چند ســال پیش آقایان امنیتی حتی در داخل منزل 
آقای کروبی هم حضور داشتند اما پس از مدتی یک مکانی 
چســبیده به منزل حاج آقا کروبی ایجــاد کردند تا در آنجا 
مستقر شوند! یعنی حصر همچنان ادامه دارد و رفع حصری 
صورت نگرفت. فرزند آقای کروبی در پایان با تاکید بر از حصر 
در آمدن کوچه اختر اظهار کرد: چیزی که مشخص است این 
است که کوچه اختر از حصر خارج شده نه مهندس موسوی!
برخی فعالان و کارشناســان سیاســی هم نسبت به این 
موضوع واکنش نشان دادند. عباس عبدی در توئیتر نوشت:  
گرچه هنوز محدودیت ها از آقایان موســوی و کروبی بطور 
کامل رفع نشده ولی رفتن آقای کروبی به منزل جدیدشان و 
تغییرات اخیر در منزل آقای موسوی، یک گام بزرگ به پیش 

است و باید از آن استقبال کرد.
احســان سلطانی اما موضعی متفاوت داشت و نوشت که 

خبری از رفع حصر نیســت؛ حفاظت فیزیکی فقط از کوچه 
زندان اختر برداشته شده! او نوشت که تا زمانی که محصورین 
امکان تماس و  تردد آزادانه نداشته باشند، حصر برقرار است. 

می خواهند برای رئیسی دستآوردسازی کنند. 
حصر خانگی میرحســین موســوی و مهدی کروبی، دو 
کاندیدای معترض انتخابات ریاســت جمهوری ســال ۸۸ 
همراه با زهرا رهنورد همســر میرحســین موسوی، از اوایل 
اســفند ۱۳۸۹ آغاز شده بود و اســفند ماه سال گذشته از 

چهارهزارمین روز نیز گذشت.
موسوی و کروبی که نتایج انتخابات خرداد ۸۸ را که موجب 
بیرون آمدن نام محمود احمدی نژاد از صندوق های اخذ رای 
شد نپذیرفته بودند، تا یک ســال و نیم پس از انتخابات به 
اعتــراض خود ادامه دادند. اما آنچه موجب حصر موســوی، 
کروبی و رهنورد شد تظاهرات روز  ۲۵ بهمن ۱۳۸۹ بود که 
همزمان با بهار عربی و برای اعلام همبســتگی با اعتراضات 
مردم تونس و مصر، توســط جنبش سبز تدارک دیده شد و 
منحصر به شهر تهران نیز نبود. موسوی و کروبی ده روز پیش 
از تظاهرات درخواست صدور مجوز برای برگزاری راهپیمایی 
از میدان امام حسین تا میدان آزادی را به وزارت کشور ارائه 
داده بودند اما وزارت کشــور دولت احمدی نژاد که خود یک 
طرف دعوای انتخاباتی یک سال پیش از آن بود با درخواست 
مجــوز، مخالفت کرد. با این حال حامیان جنبش ســبز در 
تهران و برخی شــهرهای دیگر همچون اصفهان، مشــهد، 
شیراز، رشــت و ... با وجود فضای امنیتی اقدام به برگزاری 
تجمعاتی کردند که با واکنش نیروهای گارد ویژه مواجه شد. 
حاصل تجمعات این روز، بیانیه اعتراضی موسوی و کروبی دو 

روز پس از آن بود.
همان روز ۲۳۳ نماینده مجلس شــورای اسلامی پس از 
نطــق علی لاریجانی رئیس وقت مجلس علیه میرحســین 
موســوی و مهدی کروبی در مقابل جایگاه هیئت رئیســه 
مجلس تجمع کردند و علیه آنها شعار دادند و سرانجام ظاهرا 
به استناد مصوبه شــورای عالی امنیت ملی حصر موسوی، 

کروبی و رهنورد آغاز شد.

مانع فیزیکی مقابل منزل میرحسین موسوی برداشته شد

ماجرای »حصر« تا کجا ادامه دارد؟

فراکســیون محیط زیست مجلس  رئیس 
با انتقــاد از نحوه مواجهه مســوولان محیط 
زیست مازندران با پلنگ سرگردان در قائمشهر 
گفت: چه توجیهی دارد که یک استان پهناور 
فقط یک تفنگ بیهوشــی برای حیات وحش 
داشته باشــد! چرا نباید این تفنگ ها در همه 
پاسگاه های محیط بانی باشــد و دامپزشکان 
معتمد نیز در شهرســتان ها آموزش ببینند تا 
در مواجهه با این گونــه وقایع بتوان از کمک 

آنها استفاده کرد؟
سمیه رفیعی در گفت وگو با ایسنا در انتقاد 
از مدیریــت ماجرای پلنگ قائمشــهر گفت: 
متاسفانه وظیفه بخش های مختلف در مواجهه 
با این واقعه درســت نبوده و همین امر موجب 
شــده تا مردم زیادی در محل جمع شــده و 
پلنگ با اســترس زیاد مواجه و سرانجام به دو 

مامور ناجا حمله کند.
نماینده مردم تهران در مجلس با اشاره به 

تصاویر منتشر شــده از این واقعه اشاره کرد و 
گفت: باید پروتکل مشــخصی برای مواجهه با 
این گونه حوادث در ســازمان محیط زیســت 
تدوین می شد تا وظایف دستگاه های مختلف 

در این گونه وقایع کاملا مشخص شود.
رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس با 
انتقاد از کمبود تجهیزات در استان ها گفت: چه 
توجیهی دارد که یک اســتان پهناور فقط یک 
تفنگ بیهوشی برای حیات وحش داشته باشد! 
چــرا نباید این تفنگ ها در همه پاســگاه های 
محیط بانی باشد و دامپزشکان معتمد نیز در 
شهرستان ها آموزش ببینند تا در مواجهه با این 

گونه وقایع بتوان از کمک آنها استفاده کرد؟
وی با اشــاره به تعرضات انسانی به حیات 
وحش کشــور تصریح کرد: با توجه به کاهش 
یافتن شــکارها پیش بینی می شــود مشاهده 
حیوانات گوشــتخوار در اطراف شــهرها برای 
یافتن غذا بیشتر شده که انتظار می رود سازمان 

حفاظت محیط زیســت برنامه مشخصی برای 
این امر هرچه سریعتر آماده کند.

فراکســیون محیط زیست مجلس  رئیس 
آمــوزش جوامع محلی اطراف زیســتگاه های 
حیــات وحش را ضــروری دانســت و گفت: 
سازمان محیط زیســت به جای صرف بودجه 
برای برنامه های نمایشی، آموزش جوامع محلی 
و اتفای آگاهی آنها را در اولویت خود قرار دهد.
در حادثه تلف شــدن یک قــلاده خرس 
قهوه ای در استان اردبیل اگر آموزش صحیحی 
به جوامع و مردم محلی داده می شد، قطعا الان 

با مرگ این حیوان رو به رو نبودیم.
رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس با 
اشاره به اختصاص ردیف بودجه مجزا به یگان 
حفاظت محیط زیســت برای نخستین بار در 
بودجه سال گذشته گفت: تجهیز یگان محیط 
زیست هرچه ســریعتر با تجهیزات بروز باید 

انجام می شد. 

یگان حفاظت محیط زیســت باید به جای 
اقداماتی مانند نوشتن دستورالعمل نحوه تردد 
در پارک پردیســان یا اعمال محدودیت برای 
بیان مشــکلات محیط بانان به امور حفاظتی 
مناطق چهارگانه، تجهیز هرچه سریعتر محیط 

بانان و برخورد با شکار حیات وحش بپردازد.
فراکســیون محیط زیست مجلس  رئیس 

گفت: قطعا ارتقای ســطح حفاظتی مناطق و 
افزایش شمار حیات وحش و کاهش تعرضات 
انســانی به زیســتگاه ها موجب کاهش ورود 
حیات وحش به شــهرها و روســتاها می شود. 
باید در مقوله حفاظت از حیات وحش اقدامات 
پیشــگیرانه انجام شود تا شاهد چنین حوادث 

ناگواری نباشیم.

رئیس مرکز آمــار و فناوری اطلاعات قوه قضاییه از راه 
انــدازی ملاقات تصویری خانواده زندانیان با زندانی در ۱۵ 
اســتان و برگزاری۲۰۰هزار جلسه دادرســی الکترونیک 
خبر داد. به گزارش ایســنا به نقــل از قوه قضاییه، محمد 
کاظمی فــرد  با بیــان اینکه بیــش از۲۰۰ هزار جلســه 
دادرسی الکترونیک برگزار شده است، تاکید کرد: دادرسی 
الکترونیک در راستای تسریع و تسهیل در خدمات رسانی 
بهتر به مردم، تکریم مراجعان، رعایت حقوق شــهروندی 

زندانیان و کاهش هزینه ها راه اندازی شده است.
رئیس مرکز آمار و فناوری اطلاعات قوه قضاییه با اشاره 
به اینکه در جلســات دادرســی الکترونیک، نیاز به حضور 
زندانی در محل دادگاه و دادســرا نیست و ارتباط مستقیم 

صوتی و تصویری قاضــی پرونده برقرار می شــود، افزود: 
اســتفاده از فناوری ها و سیستم های نوین در ارائه خدمات 

قضایی گامی مهم در هوشمند سازی خدمات است.
وی در ادامه به ایجــاد امکاناتی برای ملاقات تصویری 
زندانی با خانواده اش پرداخت و گفت: در راستای پیگیری 
سیاســت های کلان قوه قضاییه و دســتورات رئیس قوه 
قضایی مبنی بر رســیدگی به خانــوده زندانیان و تکریم 
آنان، این طرح اجرا شــده اســت و در ۱۵ اســتان کشور 
امکان ملاقات تصویری زندانی با خانواده زندانیان در دفاتر 

خدمات الکترونیک قضایی فراهم شده است.
رئیــس مرکز آمــار و فناوری اطلاعات قــوه قضاییه با 
تاکید بر اینکه بــرای حفظ حریم خصوصی خانواده ها، در 

دفاتر خدمات الکترونیک قضایی، اتاقک مخصوص ملاقات 
تدارک دیده شــده اســت تا افراد در فضای امن و آرام با 
مددجــو دیدار و گفتگو کنند،گفــت: ملاقات الکترونیکی 
در بســتر امن ســامانه های قوه قضاییه در دفاتر خدمات 

الکترونیک قضایی انجام می شود.
کاظمی فــرد در خصوص ملاقات تصویــری زندانیان 
گفت: پس از هماهنگی لازم و احراز هویت، لینک برقراری 
ارتباط تصویــری از طریق پیامک توســط اپراتور و ناظر 
ملاقات الکترونیکی به گوشــی هوشمند یا رایانه شخصی 
خانواده زندانی ارســال می شــود و آن ها با وارد کردن نام 
کاربری و رمز ورود وارد پایگاه الکترونیک قوه قضاییه شده 
و ملاقات تصویری خود را برقرار می کنند و در مدت زمان 

تعیین شده امکان ملاقات صوتی و تصویری مهیا می شود. 
وی در ادامــه حفظ کرامت مددجویــان کمیته امداد امام 
خمینی را مــورد توجه قرار داد و تاکیــد کرد: به منظور 
مساعدت حال و حفظ کرامت مددجویان کمیته امداد امام 
خمینی، امکان استعلام آنلاین و برخط افراد تحت پوشش 
برقرار و مددجویان با حضــور در دفاتر خدمات قضایی یا 
مراجع رسیدگی کننده، بدون داشتن معرفی نامه یا تایید 
رســمی از آن نهاد، هویت آنان از طریق استعلام کد ملی 
احراز و شناسه مددجو توسط سامانه های قوه قضاییه اخذ 
می شــود و در معافیت مددجویان کمیته امداد از پرداخت 
هزینه دادرســی و تشخیص اعســار از پرداخت محکوم به 

استفاده می شود.

یک عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به وضعیت منابع آبی موجود در کشــور و میزان بارش ها در 
فصل بهار، تاکید کرد که برای پیشــگیری از بحران در فصل 
گرما صرفه جویــی و مدیریت صحیح مصرف باید در اولویت 
مردم و مســئولان قرار گیرد. غلامرضا شریعتی در گفت وگو 
با ایســنا، با اشاره به کاهش منابع آبی کشور و ضرورت صرفه 
جویی در مصرف، بیان کرد: متاســفانه در سال جاری نیز در 
فصل بهار بارش چندانی نداریم و سبب ایجاد نگرانی در بین 
مسئولان حوزه آب و برق کشور شده است. اگر تمهیدات لازم 

اندیشیده نشــود و صرفه جویی در دستور کار قرار نگیرد، در 
فصل گرما به شــدت دچار مشکل خواهیم شد. وی در ادامه 
اظهار کرد: با توجه به وضعیت منابع آبی کشور باید بهینه ترین 
مصرف را با مدیریت صحیح از منابع آبی داشــته باشم. صرفه 
جویی هم به مردم و هم به مسئولان باز می گردد. باید برنامه 
ای از سوی مسئولان امر تدوین شود تا شاهد صرفه جویی در 
مصرف باشیم. نکته حائز اهمیت این است که در حالی که در 
داخل سرزمین خود با مشکل تامین آب مواجه هستیم، هم از 
شمال و هم از جنوب در مجاورت دریا قرار داریم. نماینده مردم 

بهشهر در مجلس شورای اســلامی، تصریح کرد: مانند تمام 
کشورهایی که با مشکلات آبی مواجه هستند باید از منابع آبی 
موجود در دریاها اســتفاده بهینه را داشته باشیم. یک ایرادی 
که از گذشــته به دولت ها وارد است این بوده که ما در شمال 
کشور منابع آبی خوبی داریم اما در طول سالیان گذشته برای 
اســتفاده از این منابع سرمایه گذاری مناسب صورت نگرفته 
است. این عضو کمیسیون عمران تاکید کرد: مهار آب در شمال 
کشور می تواند بخشی از کمبود منابع آبی را جبران کرده و دل 
نگرانی مردم را جبران کند. میانگین نرخ مهار آب در کشــور 

۵۰ درصد بوده که متاسفانه در استان های شمالی حدود ۱۰ 
درصد اســت. ما منابع آبی خوبی در شــمال کشور داریم که 
با احداث سد می توانیم بخشــی از کمبود ها را جبران کنیم. 
شریعتی در پایان افزود: این انتقاد به دولتمردان وارد است که 
چرا در جاهایی که آب موجود است برای مهار و یا جمع آوری 
آن سرمایه گذاری نمی کنند. خیلی از استان های کشور امروز 
دچار کمبود جدی آب هســتند. در وهله اول صرفه جویی در 
مصرف و در وهله دوم اعمال سیاست های صحیح مدیریتی دو 

اقدام حائز اهمیت است که باید با جدیت دنبال شود.

در پنجمین جلســه ســتاد ملی هماهنگی و مدیریت 
تالاب های کشــور به ریاســت معــاون اول رئیس جمهور 
راهکارهای تســریع در احیای خلیج گــرگان و تالاب های 

میانکاله و گمیشان مورد بررسی و تصویب قرار گرفت.
به گزارش ایســنا، محمد مخبر در این جلســه که ظهر 
دیروز )دوشــنبه( برگزار شــد، تالاب های کشور را نعمت و 
موهبتی الهی برای کشور توصیف کرد و گفت: متأسفانه این 
دارایی های خدادای در حال تخریب و از بین رفتن هستند 
که لازم اســت برای حفظ و نگهــداری از این تالاب ها همه 

دستگاه های متولی با جدیت پای کار بیایند.
معــاون اول رئیس جمهور افزود: با وجود آنکه باید همه 
مردم کشور از  تالاب ها منتفع شوند اما متأسفانه شاهد آن 
هستیم که تالاب های کشــور در معرض خشک شدن قرار 
دارند و اگر تدابیر لازم را برای حفظ، احیاء و توسعه تالاب ها 

به کار نبندیم باید در برابر خداوند و مردم پاسخگو باشیم.

مخبر با اشاره به فقدان نگاه جامع و عدم مدیریت مناسب 
برای حفاظت از تالاب ها اظهار داشت: فارغ از جلسات اداری 
و ســتادهای مربوطه باید برای هر یک از تالاب ها برنامه و 
مجری مشخص و پاسخگو تعیین شود و همه دستگاه ها نیز 

مکلف به همکاری برای اجرای این برنامه ها باشند.
معاون اول رئیس جمهور بــر رویکرد جدی دولت برای 
توجه به ملاحظات و خطوط قرمز زیست محیطی تأکید کرد 
و افزود: محیط زیســت محل حیات همه جانداران است که 
نیاز به مراقبت جدی دارد بنابراین دولت در مواقع آسیب به 
محیط زیست به هیچ عنوان از این ملاحظات کوتاه نمی آید.

مخبر همچنین با اشــاره به گزارش های ارائه شــده در 
جلسه در خصوص مســایل تالاب میانکاله و احیای خلیج 
گرگان گفت: رئیس جمهور در سفر اخیر خود به این منطقه، 
نسبت به احیاء تالاب میانکاله و خلیج گرگان به مردم قول 
داده اند که لازم اســت با جدیت پای کار باشیم تا این وعده 

محقق شود.
معــاون اول رئیس جمهور از وزیر نیرو، رئیس ســازمان 
حفاظت از محیط زیســت و اســتاندار گلستان خواست در 
اســرع وقت نســبت به اتخاذ تصمیمات لازم جهت اجرا و 
تسریع در طرح تسهیل ارتباط بین دریا و خلیج گرگان برای 

احیاء این منطقه طبیعی اقدام کنند.
در این جلسه که وزرای کشــور، نیرو، جهاد کشاورزی، 
امور خارجه، رئیس سازمان حفاظت محیط زیست و استاندار 
گلستان نیز حضور داشتند گزارشی از مشکلات و چالش های 
اصلی تالاب میانکاله و خلیج گرگان و نیز پروژه های اولویت 
دار طرح جامع میانکاله و خلیج گرگان مورد بحث و بررسی 

قرار گرفت.
در این جلسه همچنین توضیحاتی در خصوص وضعیت 
فعلی، اهم چالش های پیش رو و پروژه های اولویت دار احیاء 
تالاب بین المللی گمیشان مطرح و گزارشی از طرح جامع 
احیاء، حفاظت و مدیریت این تالاب بین المللی ارائه شد که 

مورد تصویب قرار گرفت.
همچنین محمد مخبر پیش از ظهر دوشــنبه در جلسه 
کارگروه جنگل های زاگرس با اشاره به گزارش های ارائه شده 
در جلسه در خصوص مسائل و مشکلات این میراث طبیعی 
اظهار داشــت: حل مســائل مرتبط با جنگل های زاگرس 

نیازمند اتخاذ تصمیمات ملی است.

معاون اول رئیس جمهور از جنگل های زاگرس به عنوان 
میراث بین نســلی و ثروت ملی یــاد کرد و افزود: مجموعه 
جنگل های زاگرس، زیست بوم جمعیتی بالغ بر ده میلیون 
نفر اســت و نمی توان به سادگی از کنار مسائل و مشکلات 

ساکنین این مناطق عبور کرد.
وی تاکید کرد: برای حل مسائل و چالش های جنگل های 
زاگرس باید در کنار اقدامــات فوری و عملیاتی، برنامه ها و 
طرح هایی را نیز به صورت زمانبندی شده برای توسعه این 

منطقه تدوین و با جدیت در دستور کار قرار دهیم.
مخبــر تصریح کرد: برای اجرای هــر چه بهتر طرح ها و 
برنامه های مرتبط با حل مسائل و احیاء جنگل های زاگرس 
لازم اســت مردم و جوامع محلی را بــه صحنه بیاوریم و از 
مشارکت جدی خود مردم و شرکت های دانش بنیان برای 
پیشــگیری از تخریب جنگل های زاگرس و نیز توسعه این 

ناحیه بهره مند شویم.
معاون اول رئیس جمهور از وزیر کشور خواست کارگروهی 
را با عضویت سازمان حفاظت محیط زیست و دستگاه های 
مرتبــط جهت تدوین طرحی عملیاتــی و همه جانبه برای 
پیشگیری از آسیب ها و توسعه جنگل های زاگرس تشکیل 
دهد و حداکثر ظرف مدت یک ماه برنامه ای جامع، عملیاتی 
و قابل اجرا در این خصوص به دولت ارائه دهند به گونه ای 
که وظایف اســتانداران و دستگاه های اجرایی به طور کامل 
مشخص باشد و اعتبارات مورد نیاز اجرای طرح ها نیز برآورد 

شده باشد.
مخبر با یادآوری اینکه متاســفانه هم در شمال کشور و 
هم در جنگل های زاگرس با مســئله حریق مواجه هستیم، 
بر لــزوم ایجاد و تقویت مرکز پایش جنگل های این مناطق 
تاکید و خاطر نشان کرد: باید زمینه تامین و تجهیز ابزارها و 
امکانات مورد نیاز جهت پشتیبانی از برنامه های اطفاء حریق 
و پیشگیری از وقوع آتش سوزی در جنگل ها را با مشارکت 
وزارتخانه های کشــور ، دفاع و دیگر دســتگاه های مسئول 

فراهم کنیم.
در این جلسه که وزرای کشــور، جهاد کشاورزی، نیرو، 
تعاون، کار و رفــاه اجتماعی، معاون علمی و فناوری رئیس 
جمهور، رئیس سازمان حفاظت محیط زیست و استانداران 
لرســتان، ایلام و کهگیلویه و بویراحمد نیز حضور داشتند، 
رئیس ســازمان منابع طبیعی گزارشی از وسعت و معرفی 
اقلیم جنگل های زاگرس ارائه کرد و گفت: ۵۰ درصد کل دام 
کشور در حوزه زاگرس است و ۴۰ درصد از نزولات جوی و 

۷۰ درصد عشایر نیز در این ناحیه ساکن هستند.

رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس

چرا یک استان پهناور فقط یک تفنگ بیهوشی برای حیات وحش دارد؟

رئیس مرکز آمار و فناوری اطلاعات قوه قضائیه اعلام کرد

راه اندازی ملاقات تصویری خانواده زندانیان با زندانی در ۱۵ استان

اگر در مصرف آب صرفه جویی نشود در تابستان با بحران مواجه خواهیم شد

معاون اول رئیس جمهور:

دولت در حفاظت از محیط زیست کوتاه نمی آید

پیام تسلیت رهبری در پی درگذشت همسر آیت الله 
جوادی آملی

رهبر انقلاب اســلامی در پیامی درگذشت همســر آیت الله جوادی آملی را 
تسلیت گفتند. به گزارش ایسنا، در این پیام به آمده است: آیةالله جناب آقای 
جوادی آملی دامت برکاته . درگذشــت همســر مکرّم آن جناب رحمةالله علیها 
را به حضرتعالی و فرزندان محترم و دیگر بازماندگان تســلیت عرض میکنم و 

رحمت و مغفرت الهی را برای ایشان از خداوند متعال مسألت می نمایم.

رشیدی کوچی: قیمت اینترنت باید 
به نرخ قبلی بازگردد

یک عضو کمیســیون امورداخلی کشور و شوراها در مجلس شورای اسلامی 
تاکید کرد: اگر قرار اســت افزایشــی در حوزه اینترنــت رخ دهد باید بر روی 
ســرعت آن باشد نه اینکه قیمت آن افزایش یافته و بسته های مقرون به صرفه 
همراه نیز حذف گردد. جلال رشــیدی کوچی در گفت و گو با ایسنا، با انتقاد 
از افزایش قیمت اینترنت و کاهش کیفیت آن بیان کرد: افزایش قیمتی که در 
حوزه اینترنت اتفاق افتاد کار درستی نبود. علاوه بر اینکه افزایش قیمت آن بر 
سبدخانوار تاثیر می گذارد، در این شرایط باعث ایجاد نارضایتی هم شده است. 
در ذهن و افکار عمومی این شائبه ایجاد شده که طرح صیانت از پشت پرده در 

حال اجرایی شدن است در حالی که واقعیت این نیست.
وی در ادامه اظهار کرد: به دنبال افزایش قیمت اینترنت ما از وزیر ارتباطات 
ســوال پرسیدیم و منتظر پاسخ وی هســتیم. احتمالا وزیر در پاسخ می گوید 
این افزایش قیمت قانونی بوده و مطابق قانون صورت گرفته اســت. اما باید در 
این شرایط تلاش کنیم که فشار مضاعفی به مردم وارد نشود.  افزایش قیمتی 
که با کاهش ســرعت و کیفیت همراه باشد نه تنها رضایت جامعه را به دنبال 
نخواهد داشــت بلکه زمینه ایجاد نارضایتی را در ســطح جامعه فراهم خواهد 
کرد. نماینده مردم مرودشت در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: در حالی 
که ســرعت و کیفیت اینترنت در همه جای دنیــا روبه افزایش، کاهش آن در 
کشور ما هم زمان با افزایش قیمت توجیهی نداردمتاسفانه ما شاهد هستیم در 
کنار افزایش قیمت تعرفه های اپراتورهای مربوطه، بســته های مقرون به صرفه 
همراه نیز حذف شــد و کیفیت و سرعت نیز کاهش پیدا کرده است. همه این 
عوامل دســت به دست هم می دهد تا مردم ناراضی شوند. قیمت اینترنت باید 

به نرخ قبلی بازگردد.
وی در ادامه تاکید کرد: ما شــاهد هستیم که سرعت اینترنت در همه جای 
دنیا روبه افزایش اســت. این معنایی ندارد که سرعت اینترنت ما کاهش یابد. 
اگر قرار اســت افزایشی صورت بگیرد باید بر سرعت اینترنت باشد نه  اینکه بر 

روی قیمت آن افزوده شود.

نظر نمایندگان مجلس درباره افزایش بهای
اینترنت منفی است

نماینده مردم نهاوند در مجلس شــورای اســلامی با اعلام مخالفت خود با 
افزایش قیمت اینترنت گفت: با توجه به شرایط جامعه و گرانی های موجود باید 

کاری کنیم که فشار بیشتری به مردم وارد نشود.
علیرضا شهبازی در گفت وگو با ایسنا با بیان اینکه »نظر نمایندگان مجلس 
درباره افزایش بهای اینترنت منفی است«، اظهار کرد: مجموعه وزارت ارتباطات 
از موضــع نمایندگان مجلــس درباره افزایش قیمت اینترنت مطلع هســتند؛ 
معتقدیم شــرایط باید به گونه ای باشــد که اینترنت پر سرعت در اختیار مردم 

باشد.
این عضو کمیســیون برنامه و بودجه مجلس تاکید کرد: با توجه به شرایط 
جامعه و گرانی های موجود باید کاری کنیم که فشــار بیشــتری به مردم وارد 
نشود؛ در همین راستا مجلس به دنبال آن است که مانع افزایش قیمت اینترنت 
شــود. افزایش بهای اینترنت و تائید این موضوع از سوی رئیس سازمان تنظیم 
مقــررات و ارتباطات رادیویی، واکنش هایی از ســوی کاربران اینترنت، فعالان 
فضای مجازی و صاحبان کســب و کارهای اینترنتــی و همچنین تعدادی از 

نمایندگان مجلس به دنبال داشته است.

وزارت گردشگری بازه زمانی فروش بلیت هواپیما
و قطار داخلی را افزایش دهد

نایب رئیس فراکســیون گردشــگری و میراث فرهنگی تأکید کرد که باید 
وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی بازه زمانی برای فروش 
بلیت حمل و نقل عمومی جهت مســافرت های درون شهری را افزایش دهد تا 
گردشگران فرصتی برای برنامه ریزی داشته باشند. محمدعلی محسنی بندپی 
در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: با توجه به محدودیت زمانی برای خرید بلیت 
وســایل حمل و نقل عمومــی اعم از قطار، هواپیما و اتوبوس برای ســفرهای 
درون شهری لازم است وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی بازه 
زمانی خرید بلیت را افزایش دهد. وی افزود: در شرایط فعلی با برداشته شدن 
محدودیت های کرونایی ورود گردشــگران به مناطق گردشگری بیشتر شده، 
طبیعتا آنها برای سفرهایشان به صورت سالانه و ماهانه برنامه ریزی می کنند 
پس قشنگ نیست فقط زمان دو هفته ای برای خرید بلیت در نظر گرفته شود. 
باید زمان بیشــتری حداقل در یک ماه برای خرید بلیت اختصاص داده شود تا 
گردشگران هم فرصت بیشــتری برای برنامه ریزی داشته باشند چون در غیر 
این صورت نه تنها تصمیم گیری برای آنها ســخت می شــود در همین زمان 
دو هفتــه ای بلافاصله بلیت ها به فروش رســیده و امکان خرید برای همه هم 
فراهم نمی شود. این نماینده مجلس خاطر نشان کرد: باید سیستم های حمل 
و نقل هوایی و ریلی بتوانند با برنامه ریزی درســت ظرفیت هایشان را براساس 
نیازها گســترش دهند تا گردشــگران با اطمینان خاطر و بدون دغدغه برای 

سفرهایشان برنامه ریزی کنند.

ایران و مونته نگرو ظرفیت های خوبی برای ارتقای 
سطح روابط دوجانبه دارند

رئیس جمهور با اشاره به ســوابق روابط دوستانه جمهوری اسلامی ایران با 
مونته نگرو تصریح کرد: دو کشور ظرفیت های خوبی برای ارتقای سطح روابط 
دوجانبه دارند. به گزارش ایســنا، آیت الله ســید ابراهیم رئیسی پیش از ظهر 
دوشنبه در مراسم دریافت اســتوارنامه »پریشا کاسترا توویچ« سفیر آکردیته 
مونتــه نگرو با بیان اینکه ایران همواره با کشــورهای منطقه بالکان و از جمله 
مونته نگرو روابطی دوســتانه و رو به گسترش داشــته است، گفت: دو کشور 
ظرفیت های خوبی برای گسترش تعاملات و ارتقای سطح روابط در زمینه های 
مختلف دارند. رئیس جمهور ســابقه جنــگ در منطقه بالکان را تجربه ای تلخ 
بــرای این منطقه و جهــان توصیف کرد و افزود: جنگ بــه هیچ وجه رویداد 
مطلوبی نیســت و همواره سیاســت اصولی جمهوری اسلامی ایران حمایت از 
صلح، ثبات و پیشــرفت و مخالفت با جنگ بوده است. »پریشا کاسترا توویچ« 
سفیر آکردیته مونته نگرو نیز در این مراسم با اشاره به سوابق دوستانه و رو به 
گسترش روابط دو کشور اظهار داشــت: در دوره ماموریت خود تلاش خواهم 
کرد ســاز و کارهای توســعه روابط دوجانبه تقویت شــود تا دو کشور بتوانند 

تعاملات و مناسبات خود در زمینه های مورد علاقه را گسترش دهند.

تصویب قانونِ نظارت بر اموال و سفرهای مسئولان 
در کمیسیون قضایی مجلس

عضو کمیسیون قضایی و حقوقی مجلس شورای اسلامی گفت: قانونِ نظارت 
بر اموال و ســفرهای مسئولان با ضمانت اجرایی در این کمیسیون به تصویب 
رســید و برای تصویــب نهایی در صحن مجلس مطرح می شــود. محمد تقی 
نقد علی در گفت وگو با ایســنا، اظهار کرد: قانون نظارت بر اموال و ســفرهای 
مسئولان در کمیســیون حقوقی و قضایی به تصویب رسید و برای بررسی در 
صحن مجلس در کارتابل نمایندگان بارگذاری شده و در کل این قانون مراحل 
کمیســیونی خود را پشت سر گذاشته اســت. وی افزود: با تصویب نهایی این 
قانون در مجلس اموال مســئولان و سفرهای آنان به خوبی رصد خواهد شد و 
معاملات مقامات در سامانه ای ویژه در هیئت نظارت بر اموال مسئولان شفاف 

سازی می شود.
نکته مهم قانون نظارت بر اموال و ســفرهای مســئولان این است که این 
قانون ضمانت اجرایی خواهد داشــت. نماینده مردم خمینی شــهر در مجلس 
گفت: قانون نظارت و رصد اموال مســئولان در گذشته ضمانت اجرایی نداشت 
کــه در قانونِ جدید این ضمانت در اجرا و ارجاع به مراجع قضایی پیش بینی 
شده است. چِکِ مستمر را در این قانون پیش بینی کردیم، چرا که در گذشته 
این نظارت مستمر وجود نداشت که بر این اساس هرگونه افزایش دارایی و هر 

گونه معامله ای در سامانه رصد خواهد شد.

اخبار کوتاه


